
Ken Casier, 
schepen van Financiën

Geen verhoging van de aanvullende 
personenbelasting
Antwerpen laat de aanvullende personenbelasting vanaf 2024 zakken naar 7 
procent. Dat is het Borsbeekse niveau. Sinds het begin van de fusiegesprekken 
met Antwerpen benadrukten we dat we geen verhoging van de APB wilden. Dat 
verhoogt de fiscale druk op mensen nog meer. We zijn 
tevreden dat het Antwerpse gemeentebestuur de 
beslissing neemt om de APB in Antwerpen van 
8 procent naar 7 procent te laten zakken. In geval 
van een fusie stijgt die dus niet voor de Borsbekenaar.

Voorwoord

Beste Borsbekenaar

Wanneer u dit huis-aan-huisblad leest, 
zitten we in de laatste maand van een 
toch wel bewogen jaar. Op 18 decem-
ber neemt elk gemeenteraadslid in eer 
en geweten de juiste beslissing voor 
onze gemeente. 

Met grote vaart komt 2024 ons 
tegemoet. Wij blijven ons ook in dat 
(dubbel) verkiezingsjaar voor u inzetten 
op verschillende domeinen. Daarnaast 
maken we een nieuw plan op met 
streefpunten voor de komende legis-
latuur. Samen met onze drie nieuwe 
bestuursleden, Hilde, Sadia en Bruno, 
lukt ons dat zeker. 

Ik maak graag reclame voor de wor-
stenbroden- en appelbollenactie, onze 
Verloren Maandagactie. U vindt een 
strookje onderaan dit blad. 

Zondag 3 maart 2024 plaatst u ook 
best alvast in uw agenda. Dan verwel-
komen we graag So� e De Wit op een 
brunch. Verdere uitleg binnenin.

Mag ik u een heel � jn begin van 2024 
wensen? Ik kom u graag tegen op onze 
activiteiten of gewoon op straat.

Kristof Van de Velde,
voorzitter N-VA Borsbeek
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Bestellen via het formulier op 
de website 

borsbeek.n-va.be of 
via het invulstrookje. Dat 
mag u in de bus steken in de 
Hulgenrodestraat 63 of in de 
Bursebekestraat 7 bus GO

VERLOREN MAANDAG

Naam:  ........................................................................................

Adres:  ........................................................................................

......................................................................................................

Gezin van ….. personen ….. x worstenbrood 
en ….. x appelbol (max. 4 stuks)

Eerst = eerst en op = op 
Smakelijk!

Levering aan huis op 
zondag 7 januari 

tussen 10 en 12 uur

Borsbeek
www.n-va.be/borsbeek borsbeek@n-va.be N-VA Borsbeek 
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Drie Wervenplan
In oktober 2017 werd door de gemeenteraad het bestek van het 
Drie Wervenplan goedgekeurd. Waar staan we vandaag met die 
Publiek-Private-Samenwerking (PPS) die toch een belangrijke impact hee�  
op verschillende plekken in onze gemeente?

De openbare aanbesteding, analyse en goedkeuring van de offertes zijn 
onderhevig aan wettelijke termijnen.

WERF 1. 
DE NIEUWE KUNSTSCHOOL

We bouwden een nieuwe kunstschool naast de oude Academia. Bijna een jaar geleden kwam Minister van Onderwijs Ben Weyts 
de nieuwbouw officieel openen tijdens de Dag van het Deeltijds Onderwijs. Met ongeveer 500 cursisten is de Borsbeekse Aca-
demia een belangrijke speler in het kunstonderwijs in de regio. Vele kunstrichtingen uit de regio zijn jaloers op dat prachtige en 
functionele gebouw. De lichtinval is optimaal en het natuurzicht op de Koude Beekvallei prachtig.  

WERF 2. 
DE WATERTOREN, HET SOCIAAL HUIS EN DE 
BEGRAAFPLAATS

Rechts van de Watertoren werden een aantal privé woongelegenheden ondertussen in gebruik genomen. Links van het Sociaal 
Huis staat momenteel de structuur in de ruwbouw. De bouw van de private woongelegenheden in het binnengebied (waar nu de 
seniorenwoningen van Het Leike staan) en de eengezinswoningen langs de Schanslaan worden in een volgende fase gebouwd. 
Naast de begraafplaats wordt er stilaan gestart met de binnenafwerking van het woonerf met zeven gezinswoningen.

WERF 3. 
HET GEMEENTEHUIS

Het gemeentehuis wordt verbouwd in functie van een betere dienstverlening aan de burger. Het meest 
zichtbare momenteel daarvan is de verhuis van het politiekantoor naar het gemeentehuis. Zo kunnen zij 
mee gebruik maken van een gedeelde onthaalwerking en kan elke agent meer de baan op. 

Walter Kiebooms,
schepen van Openbare werken, Sport en Communicatie

Ontharding
Binnen Fort 3 start de ontharding half januari. Daarnaast 
brengen we ook plaatsen in kaart waar we met minimale 
werken zones kunnen ontharden. 

Het bestaande fietspad in de Lindenboomstraat werd onthard 
omdat we het tunneltje rechttrekken en omvormen naar een 
fietsstraat. In de wijk Matexi volgen we het voorbeeld van 
Wommelgem en vormen we vier Borsbeekse straten om tot 
woonerf. Zo ontharden we de bestaande voetpaden. De maxi-
mumsnelheid voor auto’s wordt teruggebracht naar twintig 
kilometer per uur. Fietsers en voetgangers gebruiken daar de 
volledige breedte van de straat. 

Hulde 11.11.11
Al jaren zijn we op post om de gesneuvelde soldaten te herdenken 
tijdens Wapenstilstand. Vrijwilligers maakten er weer een mooi 
moment van. Onder toeziend oog van Linda, Ken, Kristof en de 
andere aanwezigen, legde schepen Walter Kiebooms bloemen neer.

Op 19 november plantten we met ons vieren mee 24 bomen voor de 
geborenen uit 2022. Twaalf lindes voor de 71 meisjes en twaalf beu-
ken voor 72 jongens. N-VA-Gedeputeerde Jan De Haes hielp mee. 

borsbeek@n-va.be



Lentebrunch
Zondag 3 maart 2024 

Welkom vanaf 9 uur 
Feestzaal BB, Boechoutsesteenweg 40 te Borsbeek

Seniorenweek
Was u erbij op de seniorenweek? Het was geweldig dankzij de 
seniorenraad, de helpers, de deelnemers en de sponsors. 

Bingo
Op 11 oktober begon de jaarlijkse seniorenweek met een Bingo. 
Dankzij de gulle sponsoring van de plaatselijke handelaars, 
konden er veel prijzen uitgedeeld worden. 

Kwis
Vrijdag de dertiende werd er, onder deskundige leiding, duchtig 
gekwist. Het was weer zeer interessant, met veel variatie. Voor 
drie ploegen was het een geluksdag. Zij gingen met de prijzen 
lopen en iedereen had zich goed geamuseerd. 

Wandelrally
De seniorenraad organiseerde de wandelrally. De wandeling be-
gon in Tirolerhof. Daar kreeg iedereen een vragenlijst met foto’s 
en een flesje water. In El Citadel moesten de deelnemers twee 
proeven afleggen en kregen ze twee consumpties en versnaperin-
gen aangeboden. De eindmeet lag in Ter Smisse waar gesmuld 

werd van een stukje taart en een tas koffie. Omdat er zoveel 
sponsering was, kreeg elke deelnemer een prijs. 

Seniorenfeest
De week werd traditiegetrouw afgesloten met het seniorenfeest. 
De jubilarissen werden in de bloemetjes gezet en iedereen werd 
voorzien van een lekkere maaltijd. Ook Jef, onze honderdjarige 
was van de partij en kreeg een biermand aangeboden. Garry 
Hagger en DJ Danny van Minerva brachten de sfeer er in en 
velen waagden zich aan een dansje. 

Een fotograaf legde dat alles vast op beeld. De jubilarissen 
worden later uitgenodigd om het boek in te kijken en kunnen 
dan foto’s bestellen. Omdat er ook vraag is naar de foto’s van de 
andere aanwezigen, zal de seniorenraad zich daarover buigen en 
een oplossing zoeken. 

Hou alvast vrijdag 5 april 2024 in de ga-
ten. De senioren zijn op een verrassing 
aan het broeden.

Linda Bresseleers,
schepen van Senioren en Dierenwelzijn

Voorzitter Bijzonder Comité

Sophie De Wit is specialist justitie en voorzitter van de onderzoekscommissie 
rond misbruik in de kerk. Samen met Kamerlid Valerie Van Peel vormt zij het 
gezicht van die 
bijzonder belangrijke commissie waar veel slachtoffers hun hoop op hebben 
gericht. De commissie heeft een strakke deadline, want eind maart moeten de 
aanbevelingen al klaar liggen.

Inschrijven kan tot en met zondag 25 februari via walter.kiebooms@n-va.be 
met vermelding van uw naam en het aantal personen. Uw inschrijving is pas in 
orde na betaling van 18 euro per persoon op rekening BE67 6528 2311 3487 met 
vermelding van de naam waarmee u heeft ingeschreven. Iedereen is welkom

9.30 uur: gastspreker Sophie De Wit

www.n-va.be/borsbeek 



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


